
Kaupunginvaltuusto § 100 11.12.2017

Koulujen ja työllisyyspalvelujen käyttöön hankittavia studiolaitteita koskeva valtuustoaloite

454/00.02.00/2017

KV 11.12.2017 § 100 Valtuutettu Janne Vuorenmaa luki koulujen ja
työllisyyspalvelujen käyt töön hankittavia studiolaitteita koskeneen
seuraavan val tuus to aloit teen:

  ”Nykyaikaistuvassa maailmassa tekniikka kehittyy, ja uudet pien stu-
diot äänityslaitteineen ja videomahdollisuuksineen ovat tätä päivää.

  Ehdotan aloitteessani että kouluille hankitaan noin 500€ -1000€
mak sa vat kuvaus-, editointi-, ää ni tys- ja mixauslaitteet musiikki- ja vi-
deo luok kiin, jotta koulut, ja mahdolliset iltapäiväkerhot ja pien ryh mät
saavat ajanmukaiset laitteet uusine innovaatioineen har ras ta mi seen
koulujen ti lois sa. Tämä hankinta ja investointi olisi suu ruus luo kal taan
korkeintaan yhteensä noin 10000€ jakautuen useamman eri kou lu-
jen hankintoihin, joka voidaan tehdä vaikkapa vi ran hal ti ja pää tök sel lä
parin vuoden aikana. Laitteiden yhteensopivuus tulee kui ten kin
huomioida eri ohjelmistojen ja päivitysten osalta.

  Etenkin Wirta-pajalla olisi mahdollisuus hyödyntää laitteistoja tuo tan-
nois sa vaikkapa Forssan kau pun gil le, jo ensi vuoden alusta alkaen.
Myös DRONE-kuvauksien videoeditoinneissa ja mu siik ki taus to jen
ää ni tyk sis sä laitteistosta olisi todella SUURI HYÖTY.

  Oma asiantuntemukseni on käytettävissä vuosien musiikki ja kult tuu-
ri tuo tan to jen ohella, ja ko ke mus ta löytyy isommistakin suo ma lai sis ta
studioista. Voin antaa neuvoja äänitys-softista ja DAW- mi xe reis tä
tietokoneasennuksineen. Oheen tulisi hankkia muutama hyvä stu dio-
mik ro fo ni ja niille kaapelit ja telineet. Kaikki laitteet ovat hel pos ti
ajureineen kytkettävissä mihin ta han sa normaaliin tie to ko nee seen.

  Onhan kaupunkimme valtuuskunta menossa juuri ensi vuoden puo-
lel la tutustumaan mah dol li siin uusiin opetuskäytäntöihin ja tie to ko ne-
lait teis toi hin, ja näin olla ”ajan hermolla” mitä tulee uu siin ope tus-
mah dol li suuk siin.

  Tulevaisuutta silmällä pitäen kaupunkimme UNICEF-status ja Las ten
Forssa- imagolle asias ta olisi myös melkoista etua, omavaraisen
kult tuu rin tuot ta mi sen ohessa.”



Päätös: Valtuusto lähetti aloitteen kaupunginhallitukselle val mis tel ta-
vak si.


